
Fau møte 03.10 Referat 
 
Til stede: Rektor Monica Antun  
og FAU-representanter fra: 
 
1a -  
1b Lene B.K 
2a Lene  
2b Ceciile 
3a -  
3b Ida 
4a Marianne (vara)  
4b Kristin Endale 
5a Magne  
5b Sandra 
6a -  
6b - 
7a Marianne (FAU for 7a, vara for 4a)  
7b - 
 
Agenda: 
1. Presentasjon av ny rektor 
Monica Antun, har sin dag nr.2 ved Rolland skole i dag. Hun er tidligere rektor 13 
år Vaksdal skule, også i skolens byggeperiode og bruk av erstatningsskole med 
bussing og SFO på 2 lokasjoner. Engasjerer seg for det sosiale, og hvordan man får 
med seg de elevene som strever. Savner litt å ha PALS-skule (PALS er et 
verdisystem for hvordan man jobber med elever og adferd) 
 
Tore (avdelingsleder) bytter stilling – slutter 1.12, stilling lyst ut og intervjuer er 
påbegynt. 
 
Prat rundt bygging og engasjement rundt ny skole og historikk rundt dialogen med 
SUU. Hvordan blir det å bli nabo med Eidsvåg, m.v. 
 
Spm fra FAU – er det noe nytt i Kvalitetsarbeidet som er påbegynt? 
- Monica har fått en påbegynt plan, men den er nok ikke rørt siden august. Må 
nok på plass raskt. 
- Mest fokus på digital kompetanse til nå 
 
Har du noen tanker om FAU sin rolle? Hva kan FAU bidra med? 
- Klassemiljø, Identitet rundt Rolland, 
- Klassemiljø speiler foreldremiljø, gjør ting sammen 
- Alle med, ingen utenom 
 
2. Klassens runde 
1a og b – ingen saker å melde 
 
2a – skolemelk 
Rektor: har erfaring med at dette blir mye heft og mas, anbefaler at dette gjøres så 
enkelt som mulig. Rektor sier skolen har mulighet til å åpne eller begrense 
muligheter, men gjentar at dette er mye mas og ekstraarbeid for lærerne. 
Monica sier hun skal undersøke hvordan det fungerer på Rolland. 
2b – ingenting å melde 
 



3a og b 
 
4a og b – FAU representantene melder at det oppleves uro i foreldregruppen.  
 
4b – Foreldrespørsmål: Aktiviteter og tilbud fra 5.klasse og opp, hva med å inkludere 
4.klasse i disse? Monica har ikke svar, andre i FAU kjenner til Bergen Kommunes 
regler, at kommunen gir midler til 5.klasse, og ikke 4. pga SFO – og at midler til 
leksehjelp trekkes fra SFO-midler per elev (parafrasert). 
- Det har vært noen/flere som har tuklet med syklene. OBS til alle, og lærerne 
kan godt sjekke sykkelstativet i friminuttene. 
 
5a og b – ingenting å melde 
6a og b – ingenting å melde 
7a og b – ingenting å melde 
 
3. TV-aksjon 
Prat med informasjonsdeling, Anette Fredheim har kontakt med TV-aksjonen, Kristin 
Endale skal hente bøssene. TV-aksjonen i fjor var en positiv opplevelse sier flere. 
Fau medlemmer legger ut info om påmelding slik at foresatte på andre trin også kan 
melde seg til å være bøssebærere. 
 
4. 17.mai-komité 
FAU for 2. og 5. trinn har ansvar for å kalle inn klassekontaktene fra 2. og 5. til neste 
FAU-møte. Viktig at klassekontaktene har navngitte vara siden disse får konkrete 
oppgaver ifbm 17.mai. (2 kontakter og 2 vara fra hver klasse). 
Obs 17.mai er fredag og Pinse 
Lene Brobakke fra 1b stiller med erfaringsdokumentet for 17.mai og setter de i gang 
ved neste møte. 
 
5. SFO-kor, aktivitetsmidler 
Juniorklubben Rolland (fra 5.klasse) 
 
6. Struktur FAU 
a. Planlegge møte datoer FAU  

• 25.10 ordinørt FAU-møte,praralellt 17.maikomiteens 1.møte 
• 21.november 
• 18.januar 2024 
• 20.februar 2024 
• 20.mars 2024 
• 18.april 2024 
• 23.mai 2024 
• 11.juni 2024 
• 28.august 2024 

 
b. Møtedatoer SU – skal vi få fra rektor 
 
c. Valg av verv i FAU: 
Leder – Cecilie Kirø 2b 
Nestleder – Magne Aas 
Kasserer – Lene Brobakke 
Referent - (tar vi neste møte) 
 
Pluss inndeling av øvrige oppgaver i FAU (tar vi neste møte) 

• Flyttekontaktgruppe 



• Aktivitetsgruppe – aktivitetsmidler 
• Trafikk 

Flere? 
 
7. Eventuelt 

• SFO-koret har arrangement ifbm Halloween 
o Ingrid Askvik SFO-kortet, ønsker dugnadsinnsats for kafé m.m., spør om FAU 

har mulighet til å stille som garantist for evt underskudd på arrangementet. 
o Halloweenkonserten arrangeres av SFO-kortet men skal være åpent for alle. 
o Vi stemmer: FAU er positive til å dekke et evt underskudd, med forbehold 

maks 7000kr. 

 

 
• Refleksdag torsdag 19.10 

o Kan vi få tak i reflekser? Ida har ikke fått svar. 
o Reflekskonkurranse med premie? Dette blir i så fall FAU og 

klassekontaktenes ansvar. 
o Hvem kan vi spørre om reflekser? 350 elever Idémyldring om spons og hvem 

vi kan spørre. 
o Magne spør Monica om skolen vil gjøre dette i år også. Monika positiv.  

 
Øvrige spørsmål til videre vurdering:  

• Bytte kommunikasjonskanal fra Facebook til Teams? 
o Vi undersøker hva som skal til og tar dette opp igjen på neste møte. 

• Endre klassekontaktordningen? Litt for tilfeldig per i dag?  
o Ulike erfaringer i FAU p.t. Vi tar dette opp igjen på senere møter.  

• Har alle FAU og klassekontaktene fått skriv om hva klassekontakt-vervene 
innebærer? 

o Her kom det forskjellige svar. Vi tar dette opp igjen på senere møter.  
• Rydde Facebookgrupppen for medlemmer som ikke lenger sitter i FAU.  

 

Referat skrevet av Cecilie Kirø, FAU for 2b / nyvalgt leder for FAU 2023-2024. 
 


